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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-ára, kérdést kívánok feltenni Balog Zoltán úrnak, az
emberi erőforrások miniszterének,

„Kellenek-e a pedagógiai asszisztensek? ”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter úrtól, azért t ő le, mert e tárgykörben a minisztériumo t
vezető miniszterként ő rendelkezik feladatkörrel .

Tisztelt Miniszter Úr !

2013 szeptemberétől a tankerületi igazgatóságok 250 tanuló esetén engedélyezik 1 pedagógia i
asszisztens alkalmazását . Azokon a településeken – és a főváros peremkerületeiben is –, ahol a
köznevelési törvény módosítását követően 29–30 fős alsó tagozatos, „integrált” osztályokban
tanítanak, nemcsak oktatási-nevelési, hanem szocializációs feladatai is vannak a tanítóknak .
Munkájukat nehezíti, ha például egy 483 fős intézményben egyetlen pedagógiai assziszten s
alkalmazását engedélyezik 8 alsó tagozatos osztályra .

Kérdezem Miniszter urat :
• Helyesen értelmezik-e a tankerületi igazgatók a törvényben megfogalmazot t

kritériumokat ?
• Ha igen, nem kellene-e a törvény mellékletét módosítani annak érdekében, hogy a — m a

már „csak” hátrányos helyzetűnek minősített, korábban — halmozottan hátrányos helyzetű
gyermekek integrált oktatását, nevelését egy kicsit megkönnyítsük?

• Amennyiben ezek közül a gyermekek közül többen osztályismétlésre kényszerülnek a
rossz törvényi szabályozás miatt, az nem kerül-e majd lényegesen több pénzébe az
adófizető állampolgároknak ?

• Végül : mi lesz a lemaradó gyerekekkel? Várja őket a HÍD program ?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2013. szeptember :«

Dr. Hill r István
országgyűlési képviselő
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